
PROTOKÓŁ XXXVIII/2014 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

z dnia 12.02.2014 r. 

 

    W posiedzeniu udział wzięło 14 członków Rady Gminy, 31 Sołtysów i zaproszeni goście: Pani 

Stanisława Jakowicz - Członek Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej i Pan Andrzej Adamczewski 

- Kierownik Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Białogardzie. Listy obecności 

stanowią załączniki do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział wzięli także: Pan Maciej 

Niechciał - Wójt Gminy Białogard, Pani Małgorzata Klajno - Sekretarz Gminy Białogard, Pani 

Bogumiła Dorywalska - Skarbnik Gminy Białogard, Pan Andrzej Galuba - Komendant Straży 

Gminnej Gminy Białogard i Pani Elżbieta Grygorcewicz - Cupał - Kierownik Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Białogardzie. 

 

    Posiedzeniu przewodniczył Pan Jan Budzyński - Przewodniczący Rady Gminy, protokołowała 

Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy i oświaty. 

    Pan Przewodniczący przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

- stwierdzenie kworum, 

- przyjęcie porządku obrad , 

- przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

- zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Gminy   

  Białogard na 2014 rok; 

- zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białogard na 2014 rok; 

- zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska,  

  Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Białogard na 2014 rok; 

- zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Białogard   

  w obrębach ewidencyjnych: Buczek, Byszyno, Kamosowo, Nasutowo, Nosówko, Pomianowo,  

  Rarwino, Rogowo, Rościno, Rychówko, Stanomino, Zagórze i Żelimucha; 

- wydzierżawienia nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej; 

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego;  

- wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zawiązania Związku ZIT w celu  

  współpracy jednostek samorządu terytorialnego służącej realizacji wspólnych działań  

  w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych; 

- wymagań jaskie musi spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na  

   prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu  

   nieczystości ciekłych na terenie Gminy Białogard; 

- określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie  

   zezwolenia na prowadzenie na terenie Gminy Białogard działalności w zakresie ochrony przed  

   bezdomnymi zwierzętami, prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk  

   i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części; 

- uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania na lata 2014-2020    

   "Posiłek dla dzieci i młodzieży"; 

- podwyższenia kwoty kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej  

   pomocy w zakresie dożywiania oraz określania zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania  

   dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania   

   "Pomoc państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014 - 2020. 



5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zamknięcie XXXVIII Sesji Rady Gminy Białogard. 

   Pan Wiceprzewodniczący Mirosław Brzeski poprosił o wprowadzenie do porządku obrad, 

punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Rocznego 

Ramowego Planu Pracy Rady Gminy Białogard. 

   Pan Wójt poprosił o wprowadzenie do ww. porządku uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości gruntowych w drodze bezprzetargowej. 

Głosowanie "za" zmianą porządku obrad – jednogłośnie. 

Po zmianach porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

- stwierdzenie kworum, 

- przyjęcie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z XXXVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał Rady  

Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

- zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Gminy   

  Białogard na 2014 rok; 

- zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Białogard na 2014 rok; 

- zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska,  

  Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy Białogard na 2014 rok; 

- zatwierdzenia Rocznego Ramowego Planu Pracy Rady Gminy Białogard; 

- zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Białogard   

  w obrębach ewidencyjnych: Buczek, Byszyno, Kamosowo, Nasutowo, Nosówko, Pomianowo,  

  Rarwino, Rogowo, Rościno, Rychówko, Stanomino, Zagórze i Żelimucha; 

- wydzierżawienia nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej; 

- sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego;  

- wydzierżawienia nieruchomości gruntowych w drodze bezprzetargowej; 

- wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zawiązania Związku ZIT w celu  

  współpracy jednostek samorządu terytorialnego służącej realizacji wspólnych działań  

  w ramach Zintegrowanych  Inwestycji Terytorialnych; 

- wymagań jaskie musi spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na  

  prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu  

  nieczystości ciekłych na terenie Gminy Białogard; 

- określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie  

  zezwolenia na prowadzenie na terenie Gminy Białogard działalności w zakresie ochrony przed  

  bezdomnymi zwierzętami, prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk  

  i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części; 

- uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania na lata 2014-2020    

  "Posiłek dla dzieci i młodzieży" 

- podwyższenia kwoty kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnej  

  pomocy w zakresie dożywiania oraz określania zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania  

  dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania   

  "Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014 - 2020.  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

 



   Do pełnego wyczerpania tego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu z XXXVII Sesji Rady 

Gminy Białogard. Do treści ww. protokołu nie wniesiono zastrzeżeń. Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 2. Informację z międzysesyjnej działalności przedstawił Pan Maciej Niechciał Wójt Gminy 

Białogard (Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu).  

    Po przedstawieniu przez Pana Wójta ww. Informacji, Pan Przewodniczący oddał głos Panu 

Andrzejowi Adamczewskiemu Kierownikowi ARiMR. Pan Kierownik przekazał informację o 

konieczności sprawdzania wniosków składanych w sprawie dopłat i przekazywania informacji 

dotyczących zamian w pogłowiu zwierząt gospodarskich - natychmiast po wystąpieniu takiego 

zdarzenia. Poinformował także o wysokości środków finansowych pozostających w dyspozycji 

ARiMR, oraz że rolnicy będą na bieżąco informowani o możliwościach składania wniosków.  

 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęła żadna interpelacja.  

 

Ad. 4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

Rocznego Planu Pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Gminy Białogard na 

2014 rok. Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

2) Uchwała w sprawie zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Białogard na 2014 rok, została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy.  
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

3) Uchwała w sprawie zatwierdzenia Rocznego Planu Pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, 

Ochrony Środowiska, Gospodarki Komunalnej i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Gminy 

Białogard na 2014 rok, została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

4) Uchwała w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy Białogard na 2014 rok, została 

omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

5) Uchwała w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Białogard w obrębach ewidencyjnych: Buczek, Byszyno, Kamasowo, 

Nasutowo, Nosówko, Pomianowo, Rarwino, Rogowo, Rościno, Rychówko, Stanomino, Zagórze i 

Żelimucha, została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na sesji uchwałę 

przedstawiła Inspektor ds. planowania przestrzennego i gospodarki nieruchomościami Pani Iwona 

Grek-Wilczyńska. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 



6) Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej w drodze bezprzetargowej, 

uchwała została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na sesji uchwałę 

przedstawiła Pani Iwona Grek-Wilczyńska. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

7) Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego nieograniczonego, 

została omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na sesji przedstawiła Pani 

Iwona Grek-Wilczyńska. 

Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

   

8) Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowych w drodze bezprzetargowej; 

Pan Przewodniczący przypomniał, że uchwała była omawiana na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady Gminy.. Na sesji uchwałę przedstawiła Pani Iwona Grek-Wilczyńska. W uchwale 

uwzględniono wszystkie złożone wnioski dotyczące wydzierżawienia gruntów w drodze 

bezprzetargowej. 

   Pan Damian Janusiak - Sołtys Sołectwa Kościernica powiedział, że mieszkańcy nie byli 

poinformowani o możliwości dzierżawy działek, oraz że informacja o planowanej dzierżawie 

powinna zostać przekazana Sołtysom i wywieszona na tablicach informacyjnych, celem 

przekazania do wiadomości Mieszkańcom.  

   Pani I. Grek-Wilczyńska odpowiedziała, że uchwałę w sprawie wydzierżawienia gruntów 

Gminy przygotowuje się podstawie wniosków zainteresowanych osób. W omawianym projekcie  

uchwały wszystkie złożone wnioski zostały uwzględnione. 

   Pan Bogdan Michaliszyn - Sołtys Sołectwa Moczyłki powiedział, że już przy omawianiu 

projektu pierwszej uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej w drodze 

bezprzetargowej, miał wątpliwości czy grunty objęte uchwałą mogą wydzierżawione w trybie 

bezprzetargowym. Pan Michaliszyn powiedział, że być może znalazłby się chętny mieszkaniec 

danej miejscowości, a nie tylko osoby spoza Gminy.  

   Pan Przewodniczący odpowiedział, że prawo do dzierżawy ma każdy, osoby zainteresowane 

same wyszukały sobie działki i złożyły podania.  

  Pan Janusiak spytał czy w Gminie istnieje wykaz działek do dzierżawy?  

   Pani Grek-Wilczyńska odpowiedziała, że nie ma takiego wykazu, ponieważ wszystkie działki są 

dzierżawione, a w przypadku gdy upływa termin dzierżawy, najczęściej wpływa kolejny wniosek 

dzierżawcy i umowa jest przedłużana.  

   Pan Mirosław Brzeski zadał pytanie Panu Waldemarowi Bleczyc - Radcy Prawnego czy 

przedstawiona uchwała jest zgodna z prawem?  

   Pan Bleczyc odpowiedział, że projekt uchwały został przygotowany zgodnie z obowiązującymi 

przepisami prawa, rada gminy ma do wyrażenia zgody na wydzierżawienia działki stanowiącej 

własność gminy na okres 10 lat.  

   Pan Damian Janusiak powiedział, że Sołtysi nie wiedzieli o dzieleniu działek i o możliwości ich 

dzierżawienia. 

   Pan Przewodniczący zgłosił wniosek o wycofanie z uchwały działek w Kościernicy. 

   Pan Edward Lejbt spytał dlaczego Rada miałaby te działki wycofać?  

   Pan Mrosław Brzeski stwierdził, że wpłynął wniosek formalny o wycofanie działek i należy go 

przegłosować. 
Głosowanie: 

"za" - 3 głosy, 

"przeciw" - 7 głosów 



"wstrzymujący się " - 3 głosy 

    Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad uchwałą 
Głosowanie: 

za" - 10 głosów, 

"wstrzymujący się " - 3 głosy. 

 

9) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zawiązania Związku 

ZIT w celu współpracy jednostek samorządu terytorialnego służącej realizacji wspólnych działań 

w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych, została omówiona na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na sesji uchwałę przedstawił Pan Wójt. 
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

10) Uchwała w sprawie wymagań jakie musi spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Białogard, została omówiona na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na Sesji przedstawił ją Pan Wójt. 
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

11) Uchwala w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie na terenie Gminy Białogard działalności w zakresie 

ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenie schronisk dla bezdomnych zwierząt, a 

także grzebowisk i spalarni zwłok  zwierzęcych i ich części, została omówiona na wspólnym 

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na Sesji przedstawił ją Pan Wójt. 
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

12) Uchwała w sprawie uchwalenia wieloletniego programu osłonowego w zakresie dożywiania 

na lata 2014-2020 "Posiłek dla dzieci i młodzieży", została omówiona na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Rady Gminy. Na Sesji przedstawiła ją Pani Elżbieta Grygorcewicz - Cupał - Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie. 
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

13) Uchwała w sprawie podwyższenia kwoty kryterium dochodowego uprawniającego do 

przyznania nieodpłatnej pomocy w zakresie dożywiania oraz określania zasad zwrotu wydatków 

w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim programem wspierania finansowego gmin w 

zakresie dożywiania "Pomoc państwa w zakresie dożywiania" na lata 2014 - 2020, została 

omówiona na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Gminy. Na Sesji przedstawiła ją Pani Elżbieta 

Grygorcewicz - Cupał - Kierownik GOPS w Białogardzie.   
Głosowanie: 

uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 6. Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania Radnych. 

  

Ad. 7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

Pan Przewodniczący odczytał pisma które wpłynęły do Rady Gminy, tj.: 

1) pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Białogardzie zawierające informację o zamieszczeniu 



    na stronie tego Urzędu objaśnień pomocnych przy wypełnianiu oświadczeń majątkowych; 

2) pismo stanowiące odpowiedź Zarządu Dróg Powiatowych na wniosek Sołectwa Łęczno, 

   dotyczący postawienia lustra drogowego; 

3) pismo Zespołu Szkół Rolniczych w Boninie zwierające prośbę o dofinansowanie wyjazdu 

    szkoleniowego uczniów tej Szkoły do Danii.  

    Pan Przewodniczący poinformował, że ostatnie z ww. pism będzie rozpatrywane na wspólnym  

posiedzeniu Komisji Rady Gminy. 

   Następnie głos zabrał Pan Jacek Smoliński. Pan Radny spytał dlaczego w świetlicy Nasutowie 

nie można było przedłużyć godzin zabawy dla dzieci powyżej 22
00

?  

   Pani Sekretarz odpowiedziała, że w przygotowanym przez Opiekunkę świetlicy kalendarzu 

imprez zaplanowanych do realizacji w świetlicy w Nasutowie w 2014 r., organizację zabawy 

choinkowej wpisano w miesiącu styczniu. W miesiącu lutym takiego zapisu nie ma. Zabawa dla 

dzieci powinna odbywać się w godzinach pracy świetlicy, ponieważ opiekunki pracują w 

określonych godzinach. Czas przepracowany poza normalnym wymiarem godzin pracy - 

godzinami pracy świetlicy - stanowi nadgodziny, a praca w godzinach nadliczbowych jest 

dopuszczalna jest w określonych warunkach i za zgodą pracodawcy. Sekretarz przypomniała, że 

już obowiązuje Regulamin korzystania ze świetlic. 

   Pan Damian Janusiak spytał, jak wygląda wynajmowanie świetlicy, dlaczego dla mieszkańców 

nie można zorganizować zabawy i nie płacić za wynajęcie?  

   Pani Sekretarz odpowiedziała, że świetlice powinny być wynajmowane zgodnie z 

obowiązującym Regulaminem. 

   Pan Beata Piścio poinformowała, że świetlice działają zgodnie ze złożonym kalendarzem imprez 

i przedstawiła plan działań świetlicy w Nasutowie. Pani Piścio powiedziała, wpisana do 

kalendarza imprez zabawa dla dzieci nie powinna przekształcić się w zabawę dla dorosłych, nie 

uzgodnioną z Gminą lub nie zgłoszoną do Gminy. 

   Pani Emilia Franczak - Sołtys Sołectwa Białogórzyno powiedziała, że planuje zorganizowanie 

zabawy walentynkowej i dowiedziała się, że sportowcy w ten sam dzień grają mecz, spytała 

dlaczego ani Ona, ani świetlicowa nie są informowane o terminach meczy?  

   Pani Piścio odpowiedziała, że informację dot. terminarza meczy powinien przekazać 

Przewodniczący Gminnego Zrzeszenia  LZS. Uzgodniono, że Pan Jan Kaleja - Przewodniczący 

GZ LZS powinien przekazać kalendarz rozgrywek. 

   Pani Sekretarz poinformowała, że Opiekunki świetlic otrzymały nowy zakres czynności,  

zobowiązujący m.in. do współpracy z Sołtysami, Radami Sołeckimi, Radnymi, OSP i innymi 

organizacjami i instytucjami działającymi na terenie Gminy. Poprosiła także Radnych i Sołtysów 

o uzgodnienie kalendarzy imprez w świetlicach. Panie świetlicowe zostaną poproszone o 

uzgodnienie i poprawienie przygotowanych kalendarzy imprez, co ułatwi wynajmowanie świetlic 

i umożliwi uregulowanie opłat z tytułu praw autorskich -tantiem. 

   Pan Edward Lejbt poinformował, że Komisja Oświaty będzie wizytowała świetlice i zapyta 

Opiekunki świetlic o Ich stanowisko w tej sprawie. Pan Lejbt powiedział, że nie można stawiać 

przeszkód przy organizowaniu imprez dla Mieszkańców Gminy, jeżeli Mieszkańcy chcą 

zorganizować spotkanie dla kobiet z okazji ich święta nie można im tego zabronić. Zbliżają się 

ferie trzeba dzieciom zorganizować czas. 

   Pan Damian Janusiak spytał dlaczego ze świetlic zabierane są komputery.  

   Pani Skarbnik odpowiedziała, że informatycy przekazali za dużo komputerów do świetlic, część 

z nich powinna zgodnie projektem trafić do najuboższych mieszkańców Gminy.  

   Pan Przewodniczący stwierdził, że teraz informatycy powinni ponieść odpowiedzialność za 

pomyłkę. 

   Pani Skarbnik spytała, co należy zrobić w przypadku gdy ze znajdującego się w świetlicy 

komputera została zerwana plomba i wykasowano program?  

   Pan Przewodniczący stwierdził, że należy rozliczyć pracownika.  



   Pani Alicja Hołtyn stwierdziła, że opiekunki świetlic realizując powierzone zadania „są  

postawione pomiędzy mieszkańcami, Sołtysami, Radnymi i nie mają szansy zrealizować 

wszystkich poleceń”. 

   Pan Damian Janusiak spytał gdzie odbędzie się w tym roku Turniej Sołectw i Dożynki?  

   Pani Skarbnik odpowiedziała, że Dożynki odbędą się w Pomianowie, a Turniej Sołectw  

w Redlinie.  

   Pani Stanisława Jakowicz - Członek Zachodniopomorskiej Izby Rolniczej, przekazała 

najnowsze informacje dla rolników.  

   Pani Jolanta Pożarowszczyk - Sołtys Sołectwa Rzyszczewo spytała, kiedy zostanie postawiony 

przystanek zabrany jakiś czas temu z tej miejscowości. 

   Pan Wójt odpowiedział, że otrzyma w tej sprawie pisemną odpowiedź.  

Pan Wójt przeczytał zaproszenie na organizowane w zaprzyjaźnionej, niemieckiej Gminie 

Dömitz, w dniach 03 - 05.10.2014 r. dożynki i poprosił osoby chętne o zgłaszanie się. Odpowiedź 

na  zaproszenia powinna być udzielona do końca miesiąca lutego 2014 r. 

   Pani Sołtys Sołectwa Rzyszczewa poprosiła o usunięcie zakrzyczeń z działki, na której ma być 

postawiony plac zabaw i o kontynuowanie działań w tym zakresie  

   Wobec wyczerpania wszystkich punktów XXXVIII Sesja Rady Gminy Białogard została 

zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 


